
 

1 
 

 

 
WO-ZA.0022.35.2016 
 

Protokół Nr 78/16 
Zarządu Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 1 grudnia 2016 r. 
 
Ad 1) 
Siedemdziesiąte ósme posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego otworzył Starosta Robert 
Marcinkowski o godz. 12:00. 
 
Ad 2) 
Starosta stwierdził, że Zarząd jest władny podejmować uchwały, gdyż jest zachowane quorum. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Ad 3) 
Starosta przedstawił proponowany porządek posiedzenia Zarządu. 
Sekretarz Leszek Maliński zaproponował dodanie punktu:  
5d) rozpatrzenie wniosku Wydziału Komunikacji i Dróg w sprawie wyrażenia zgody na rozsze-

rzenie zakresu robót zadania „Przebudowa drogi powiatowej 4907P w zakresie budowy 
ścieżki pieszo-rowerowej na odcinku od Pępowa do Siedlca etap I”, 

Skarbnik Eleonora Gościniak zaproponowała dodanie następujących punktów: 
6f) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w spra-

wie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2016 r.  
6g)  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w spra-

wie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2016-2025. 
6h) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w spra-

wie wydatków budżetu powiatu, które w 2016 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego.  
6i) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Go-

styńskiego w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego 
na lata 2017 – 2025.  

6j) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Go-
styńskiego w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2017 r.  

Sekretarz Leszek Maliński zaproponował dodanie punktu: 
6k) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie hali sportowej. 
6l) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w spra-

wie przyjęcia Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 
2016 – 2022. 

 
Propozycje dodania punktów przyjęto w wyniku głosowania – 4 głosy „za”. 
Porządek po zmianie przyjęto w wyniku głosowania – 4 głosy „za”. 
Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad 4)  
Protokół Nr 77/16 z 23 listopada 2016 r. Zarząd przyjął w wyniku głosowania – 4 głosy „za”. 
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Ad 5a) 
Wniosek Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego w sprawie rozważenia 
możliwości zwiększenia kwoty budżetu w 2017 r. dla BOIK o 10.000 zł z przeznaczeniem na po-
prawę warunków lokalowych Ośrodka przedstawił Starosta Robert Marcinkowski. (nr sprawy: 
WO-RA.0014.1.14.2016)  
 
Opinia Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu 
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu opiniuje pozytywnie wniosek Komisji Samo-
rządowo - Organizacyjnej i Porządku Publicznego w sprawie rozważenia możliwości zwięk-
szenia kwoty budżetu w 2017 r. dla Bonifraterskiego Ośrodka Interwencji Kryzysowej w Pia-
skach o 10.000,00 zł z przeznaczeniem na poprawę warunków lokalowych Ośrodka. 
Bonifraterski Ośrodek Interwencji Kryzysowej w Piaskach - Marysinie swoim zasięgiem obejmuje 
powiat gostyński, jednak w wyjątkowych sytuacjach przyjmuje osoby z terenu innych powiatów. 
Ośrodek działa na zasadzie wspólnoty terapeutycznej. Celem Ośrodka jest zapewnienie całodobo-
wego schronienia maltretowanym kobietom i dzieciom, osobom osamotnionym, tymczasowo po-
zbawionym opieki, zapewnienie im bezpłatnej pomocy medycznej, socjalnej, psychologicznej, peda-
gogicznej i prawnej. 
Pracownicy Ośrodka wspierają swych podopiecznych przez różne formy terapii, uświadamiają ofia-
rom przemocy, iż nie są odpowiedzialne za zachowania sprawcy, uczą ich radzenia sobie w sytua-
cjach kryzysowych, dążą do ich usamodzielnienia. 
Dobra współpraca, szybki przepływ informacji między różnymi instytucjami i organizacjami zajmują-
cymi się pomaganiem ofiarom przemocy domowej, są szczególnie ważne, co widać w skutecznym 
działaniu Ośrodka. 
Komisja Samorządowo - Organizacyjna i Porządku Publicznego po przeprowadzeniu wizytacji 
poruszyła ważny aspekt, a mianowicie warunki lokalowe Ośrodka. W BOIKu zauważamy potrzebę 
przeprowadzenia generalnego remontu toalety, z której korzystają nie tylko mieszkańcy Ośrodka, ale 
też goście. 
Biorąc powyższe pod uwagę, zwiększenie budżetu BOIKu wpłynie na poprawę warunków życia 
podopiecznych, na poprawę oddziaływań terapeutycznych oraz pozwoli na podniesienie stan-
dardu usług. 
 
Zarząd w wyniku glosowania: 4 głosy „za” postanowił udzielić odpowiedzi, że realizacja 
zadania odbywa się na zasadzie wyłonienia podmiotu prowadzącego Ośrodek w drodze 
konkursu. Zawarta umowa opiewa na konkretną kwotę realizacji zadania przez BOIK w 
latach 2015 – 2017.  
 
Odpowiedź przygotuje WO-KS.  
 
Ad 5b)  
Wnioski Radnych Powiatu Gostyńskiego zgłoszone podczas XXI sesji Rady Powiatu Gostyńskie-
go przedstawił Starosta Robert Marcinkowski (nr sprawy: KD-DR.0360.1.100.2016) 
 
Opinia Wydziału KD-DR 
W nawiązaniu do pisma Przewodniczącego Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 16.11.2016 znak 
WO-ZA.0003.12.2016 dotyczące wniosków radnych zgłoszone podczas XXI sesji Rady Po-
wiatu Gostyńskiego informujemy: 

1. Wniosek Radnego Macieja  Biskupa dotyczący naprawy studzienki  betonowej w Borku 
Wlkp. przy ul. Dworcowej. Regulacja pionowa włazu kanalizacji deszczowej przy skrzyżowa-
niu ul. Dworcowej z ul. Szkolną zostanie wykonana w przyszłym roku budżetowym. 
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2. W sprawie wniosku Radnego Damiana Walczaka dotyczącego realizacji inwestycji na ul. 
Kobylińskiej i Miejsko – Góreckiej. Prace na ul. Miejsko - Góreckiej zostały zakończone, 
natomiast na ul. Kobylińskiej trwają. Za przekroczenie terminu robót zostaną naliczone kary 
umowne. 

3. W sprawie wniosku Radnego Grzegorza Marszałka dotyczącego pękniętego drzewa w m. 
Siedmiorogów Drugi. Drzewo zostało interwencyjnie wycięte przez OSP Karolew w dniu 24 
listopada br.  

4. W sprawie wniosku Radnego Grzegorza Grzegorzewskiego dotyczącego usunięcia gałę-
zi po wycince krzewów przy drodze powiatowej nr 3909P na odcinku Gostyń - Stary 
Gostyń. Zalegające gałęzie zostały usunięte.  Umowa obejmowała wycięcie krzewów na 
skarpie rowu przy drogach: 3909P Gostyń - Gostyń Stary, 4948P Gostyń Stary - Gola, 
4784P Gola - Klony - Kosowo. Z uwagi na fakt, że Nadleśnictwo Piaski wykonywało  rów-
nież wycinkę  krzewów w granicach  swoich działek, zasadne było zwiększenie zakresu 
robót o wycięcie krzewów na przeciwskarpie. Wobec powyższego wykonano prace tylko na 
odcinkach dróg: Gostyń - Stary Gostyń, Gostyń Stary - Klony, Klony – Kosowo. Pozostałe 
krzewy zostaną wycięte w ramach przyszłorocznego budżetu.  

 
Zarząd w wyniku głosowania: 4 „za” postanowił udzielić odpowiedzi zgodnie z wyżej 
przedstawioną opinią. 
 
Odpowiedzi na wnioski radnych oraz pismo do wiadomości Przewodniczącego Rady przy-
gotuje Wydział KD-DR.  

 
Ad 5c)  
Wniosek Radnej Rady Miejskiej w Poniecu Pani Ewy Kończak w sprawie usunięcia krzewów  i 
odrostów na odcinku drogi Sarbinowo – Szurkowo oraz poprawy warunków w poruszaniu się 
pieszych w miejscowości Sarbinowo przedstawił Starosta Robert Marcinkowski. (nr sprawy: KD-
DR.0360.1.99.2016)  
 
Opinia Wydziału KD-DR 
W odpowiedzi na pismo Burmistrza Ponieca z dnia 7.11.2016 znak SK.0003.2.2016 dotyczą-
ce interpelacji radnej Ewy Kończak zgłoszone podczas XIX sesji Rady Miejskiej w Poniecu in-
formujemy: 
1. W sprawie konieczności usunięcia krzewów i odrostów na odcinku drogi Sarbinowo - 

Szurkowo. Prace zostały przeprowadzone w dniach 15 - 16.11.2016 r. 
2. W sprawie utrudnień w poruszaniu się pieszych w m. Sarbinowo: 

a) Nierówności na jezdni powodujące zastoiska wody w rejonie skrzyżowania zostaną 
zniwelowane w przyszłym roku budżetowym. W obecnym budżecie powiat musi za-
bezpieczyć środki na bieżące utrzymanie dróg związane z akcją zima. Jednocześnie   
informujemy,    że   we wskazanym miejscu nie ma przejścia dla pieszych ale przepisy 
ruchu drogowego uwzględniają ruch pieszych w obrębie skrzyżowania. 

b) Nierówności na jezdni powodujące zastoiska wody w rejonie przystanku PKS i bloku 
nauczycielskiego zostaną zniwelowane w przyszłym roku budżetowym. 

 
Zarząd w wyniku głosowania: 4 głosy „za” postanowił udzielić odpowiedzi zgodnie z wyżej 
przedstawioną opinią.  
Odpowiedź do wnioskodawcy przygotuje Wydział KD-DR.  
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 Ad 5d) 
 Wniosek Wydziału Komunikacji i Dróg w sprawie wyrażenia zgody na rozszerzenie zakresu robót 

zadania „Przebudowa drogi powiatowej 4907P w zakresie budowy ścieżki pieszo-rowerowej na 
odcinku od Pępowa do Siedlca etap I” przedstawił Sekretarz Leszek Maliński. (nr sprawy KD-
DR.0360.1.96.2016) 

  
 Opinia Wydziału KD-DR 

W nawiązaniu do protokołu nr 77/16 Zarządu Powiatu Gostyńskiego z dnia 23 listopada 
2016 r. referat ds. dróg uzupełnia informację dotyczącą pkt. 5h protokołu - rozszerzenie 
zakresu robót na  zadaniu  pn. „Przebudowa  drogi  powiatowej  4907P w zakresie  budowy  
ścieżki  pieszo-rowerowej na odcinku od Pępowa do Siedlca etap l". 
Jak podano we wniosku z dnia 17.11.2016r., środki na wykonanie robót dodatkowych ujęte 
są w planie wydatków w par.600 6050/304 gdzie zapisana jest kwota 300.000,00 zł, w tym 
udział gminy Pępowo 200 000,00 zł. 
Do chwili obecnej wydatkowano środki w kwocie 251.378,56 zł, które obejmują: 
- wykonane roboty o wartości 245 228,56 zł 
- nadzór inwestorski 6 150,00 zł 
W ramach robót dodatkowych planuje się wykonać : 
- ustawienie krawężnika betonowego na ławie betonowej z oporem na długości 120 mb 
- wykonanie ścieku przykrawężnikowego z kostki brukowej dwurzędowej na ławie betonowej   
na długości ustawionego krawężnika 
- wykonanie chodnika z kostki brukowej na długości 20,0 mb 
- utwardzenie pobocza materiałem kamiennym. 
Na powyższą okoliczność zostanie zawarta umowa. 
 
Członkowie Zarządu Zenon Norman i Damian Walczak nie wyrazili zgody na wykonanie robót 
dodatkowych, ponieważ jest to niezgodne z ustawą Prawo zamówień publicznych. 
Zgodnie ze znowelizowaną ustawą Prawo zamówień publicznych nie ma możliwości zlecenia 
„robót dodatkowych” w trybie zamówienia „z wolnej ręki” – uchylony został przepis art. 67 ust. 1 
pkt 5 „w przypadku udzielania dotychczasowemu wykonawcy usług lub robót budowlanych za-
mówień dodatkowych, nieobjętych zamówieniem podstawowym i nieprzekraczających łącznie 
50% wartości realizowanego zamówienia, niezbędnych do jego prawidłowego wykonania, któ-
rych wykonanie stało się konieczne na skutek sytuacji niemożliwej wcześniej do przewidzenia, 
jeżeli: a) z przyczyn technicznych lub gospodarczych oddzielenie zamówienia dodatkowego od 
zamówienia podstawowego wymagałoby poniesienia niewspółmiernie wysokich kosztów lub b) 
wykonanie zamówienia podstawowego jest uzależnione od wykonania zamówienia dodatkowe-
go…”. 
Obecnie możliwa jest jedynie modyfikacja obowiązującej umowy w trybie art. 144 ust. 1 pkt 2: 
„zmiany dotyczą realizacji dodatkowych dostaw, usług lub robót budowlanych od dotychczaso-
wego wykonawcy, nieobjętych zamówieniem podstawowym, o ile stały się niezbędne i zostały 
spełnione łącznie następujące warunki: a) zmiana wykonawcy nie może zostać dokonana z po-
wodów ekonomicznych lub technicznych, w szczególności dotyczących zamienności lub intero-
peracyjności sprzętu, usług lub instalacji, zamówionych w ramach zamówienia podstawowego, 
b) zmiana wykonawcy spowodowałaby istotną niedogodność lub znaczne zwiększenie kosztów 
dla zamawiającego, c) wartość każdej kolejnej zmiany nie przekracza 50% wartości zamówienia 
określonej pierwotnie w umowie lub umowie ramowej…”. 
Z wyjaśnień przedstawionych przez referat nie wynika, aby wskazane roboty były niezbędne dla 
prawidłowej realizacji podstawowego zadania. 
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Zarząd w wyniku głosowania: 4 głosy „za” nie wyraził zgody na wykonanie robót dodat-
kowych z uwagi na przepisy ustawy Prawo zamówień publicznych. 
Zarząd wskazuje jednocześnie, że Gmina Pępowo może za zgodą Zarządu realizować na 
drogach powiatowych inwestycje na rzecz mieszkańców gminy, w tym roboty, o których 
wykonanie wnosił referat KD.DR.  
Zarząd postanowił, że niewykorzystane środki finansowe na  zadanie  pn. „Przebudowa  
drogi  powiatowej  4907P w zakresie  budowy  ścieżki  pieszo-rowerowej na odcinku od 
Pępowa do Siedlca etap l" zostaną zwrócone gminie Pępowo.  
Ponadto, Zarząd zobowiązał Wydział KD-DR pod nadzorem Sekretarza Powiatu oraz 
Skarbnika Powiatu do ustalenia zasad zwiększania zakresu robót na realizowanych zada-
niach zgodnie z ustawą o Finansach publicznych oraz ustawą Prawo zamówień publicz-
nych. 
 
Ad 6a) 
Projekt uchwały w sprawie zasad prowadzenia rozliczeń podatku od towarów i usług (VAT) 
w Powiecie Gostyńskim w związku z centralizacją rozliczeń VAT przedstawiła Pani Eleonora 
Skarbnik Powiatu.  
 
Uchwała Nr 78/483/16 w sprawie zasad prowadzenia rozliczeń podatku od towarów i usług 
(VAT) w Powiecie Gostyńskim w związku z centralizacją rozliczeń VAT została przyjęta w 
wyniku głosowania: 4 głosy „za”. 
 
Ad 6b) 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia upoważnień kierownikom jednostek organizacyjnych do 
zaciągania zobowiązań z tytuł umów, których realizacja w roku następnym jest niezbędna do 
zapewnienia ciągłości działania jednostki przedstawiła Pani Eleonora Gościniak Skarbnik Powia-
tu. 
 
Uchwała Nr 78/484/16 w sprawie udzielenia upoważnień kierownikom jednostek organiza-
cyjnych do zaciągania zobowiązań z tytuł umów, których realizacja w roku następnym jest 
niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki została przyjęta w wyniku głoso-
wania: 4 głosy „za” 
 
Ad 6c) 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowla-
ne przedstawił Sekretarz Leszek Maliński. (nr sprawy: GN-NA.6810.129.2016). 
 
Zarząd postanowił dopisać w paragrafie 3 projektu uchwały, że inwestor ponosi wszelkie koszty i 
jest zobowiązany do uzupełnienia ogrodzenia nieruchomości w granicy geodezyjnej działki nale-
żącej do Powiatu.  
W związku z powyższym paragraf 3 projektu uchwały otrzymał brzmienie: „Inwestor ponosi 
wszelkie koszty związane z realizacją inwestycji oraz zobowiązany jest do uporządkowania nie-
ruchomości po zakończeniu inwestycji i usunięcia ewentualnych szkód, w tym do uzupełnienia 
ogrodzenia nieruchomości w granicy geodezyjnej działki należącej do Powiatu”.  
 
Uchwała Nr 78/485/16 w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na 
cele budowlane z zaproponowaną zmianą została przyjęta w wyniku głosowania: 3 głosy 
„za”, 1 wstrzymujący. 
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Ad 6d) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania, trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji dla szkół 
niepublicznych z budżetu Powiatu Gostyńskiego przedstawił Członek Zarządu Janusz Sikora. 
 
Uchwała Nr 78/486/16 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie usta-
lenia trybu udzielania i rozliczania, trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania 
dotacji dla szkół niepublicznych z budżetu Powiatu Gostyńskiego została przyjęta w wyni-
ku głosowania: 4 głosy „za”.  
 
Ad 6e) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania 
kompetencji w zakresie zarządzania przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w pasie 
dróg powiatowych w granicach administracyjnych Gminy Krobia przedstawił Sekretarz Leszek 
Maliński. (nr sprawy: KD-DR.0362.82.2016). 
 
Uchwała Nr 78/487/16 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie prze-
kazania kompetencji w zakresie zarządzania przystankami komunikacyjnymi zlokalizowa-
nymi w pasie dróg powiatowych w granicach administracyjnych Gminy Krobia została 
przyjęta w wyniku głosowania: 4 głosy „za”. 
 

Na posiedzenie Zarządu przybył Wicestarosta Czesław Kołak. 
 
Ad 6f) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 
zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2016 r. przedstawiła Pani Eleonora Gościniak Skarbnik 
Powiatu. 
 
Uchwała Nr 78/488/16 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w 
sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2016 r. została przyjęta w wyniku głoso-
wania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 6g)  

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie  
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2016-2025 przedstawiła 
Pani Eleonora Gościniak Skarbnik Powiatu.  

  
 Uchwała Nr 78/489/16 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w 

sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2016-
2025 została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 6h)  

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 
wydatków budżetu powiatu, które w 2016 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego przed-
stawiła Pani Eleonora Gościniak Skarbnik Powiatu.  
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 Uchwała Nr 78/490/16 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w 
sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2016 r. nie wygasają z upływem roku budże-
towego została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 6i) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Gostyń-
skiego w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 
2017 – 2025 przedstawiła Pani Eleonora Gościniak Skarbnik Powiatu. 
 
Uchwała Nr 78/491/16 w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powia-
tu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Go-
styńskiego na lata 2017 – 2025 została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za” 
 
Ad 6j) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Gostyń-
skiego w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2017 r.  przedstawiła Pani Eleonora Gościniak 
Skarbnik Powiatu.  
 
Uchwała Nr 78/492/16 w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powia-
tu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2017 r. została przyjęta w wy-
niku głosowania: 5 głosów „za”.    
 
Ad 6k) 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie hali sportowej przedstawił 
Sekretarz Leszek Maliński. (nr sprawy: GN.NA.2501.35.2016).  

  
 Poinformował, że dnia 4 grudnia 2016 r. LZS Krobianka organizuje mikołajkowy turniej w halowej 

piłce nożnej w kategorii junior młodszy dla ośmiu czołowych zespołów rejonu leszczyńskiego. 
Drużyny nie płacą za uczestnictwo, natomiast gospodarz poniesie wszystkie koszty organizacyj-
ne – obsługę sędziowską i medyczną, nagrody i wyżywienie. 

 
 Uchwała Nr 78/493/16 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie hali sportowej 

została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 6l) 

 Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 
uchwalenia Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2016 
– 2022 przedstawił Starosta Robert Marcinkowski. 

 
 Uchwała Nr 78/494/16 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w 

sprawie uchwalenia Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku 
pracy na lata 2016 – 2022 została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 
 Ad 7a) 
 Zarząd zapoznał się z Informacją Biura Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie środków w 

budżecie na doposażenie klubów sportowych w gminach powiatu gostyńskiego. Informacja sta-
nowi załącznik do protokołu.  
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Ad 7b) 

 Zarząd zapoznał się z pismem Burmistrza Ponieca w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów zabudowy mieszkaniowej 
jednorodzinnej  w obrębie miasta Ponieca. 

  
 Sekretarz Leszek Maliński poinformował, że Wydział AB nie wniósł wniosków do ww. planu.  

 
Ad 8) 
„Informacja członków Zarządu z podejmowanych działań między posiedzeniami Zarządu”. 
Starosta poinformował, że w ubiegłą niedzielę odbyło się spotkanie w DPS w Chwałkowie z Wi-
ceministrem w Ministerstwie Spraw Zagranicznych Janem Dziedziczakiem. Rozmowy dotyczyły 
sytuacji DPS w Chwałkowie. Starosta wyjaśnił, że spadkobiercy na dzień dzisiejszy rozważają  
kwestię dzierżawy. Wiceminister zapewnił, że jeżeli spadkobiercy będą chcieli sprzedać obiekt w 
Chwałkowie, to budżet Państwa wesprze przedsięwzięcie kwotą 2 mln zł.   
Następnie głos zabrał Członek Zarządu Janusz Sikora. Poinformował, że w DPS w Chwałkowie 
w jednym z pomieszczeń są do wymiany płytki podłogowe. Druga sprawa poruszona przez 
Członka Zarządu dotyczyła środków, które pozostały w budżecie DPS i przeznaczone były na 
dzierżawę.  
Zdaniem Starosty środki na dzierżawę DPS  w Chwałkowie, powinny pozostać w budżecie.  
Starosta kontynuując dodał, że biorąc pod uwagę stan negocjacji ze spadkobiercami Chwałkowa, 
wydaje się, że należy rozważyć alternatywne warianty rozwiązania sprawy Domu Pomocy 
Społecznej w Chwałkowie np. poprzez przeniesienie działalności w inne miejsce.  
 
Ad 9) 
W punkcie „Wolne głosy i wnioski” głos zabrał Starosta. Poinformował, że docierają do nas sy-
gnały dotyczące sytuacji w Pudliszkach związane z objazdem do Rawicza. Dodał, że droga ta 
była projektowana pod potrzeby ruchu lokalnego z zamiarem wyeliminowania z ruchu samocho-
dów ciężarowych przez Kuczynkę. Dzisiaj okazuje się, że skrzyżowanie w Pudliszkach zostało 
zniszczone. Inwestor będzie wezwany do naprawy tego skrzyżowania.  
Starosta uważa jednak, że należy przyjrzeć się sprawie i rozważyć kwestię przebudowy na tym 
odcinku.  
Następnie głos zabrał Członek Zarządu Janusz Sikora. Zwrócił się do Członków Zarządu, aby 
Komisja ds. bezpieczeństwa ruchu na drogach powiatowych i gminnych na terenie Powiatu 
Gostyńskiego skierowała pismo do Wielkopolskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Poznaniu o 
przełożenie, naprawę chodnika w miejscowości Zimnowoda przy drodze wojewódzkiej 438. 
Nadmienił, iż Powiat Gostyński w przyszłym roku w ramach Budżetu Obywatelskiego zamierza 
wybudować chodnik przy drodze powiatowej nr 4929 – od wjazdu do Domu Pomocy Społecznej 
w Zimnowodzie do drogi wojewódzkiej 438. Dodał, że z własnej obserwacji oraz z informacji i 
opinii Dyrektora DPS w Zimnowodzie Pani Grażyny Wiry oraz sołtysa wsi Zimnowoda Pana 
Bartosza Grobelnego obecny stan techniczny chodnika uniemożliwia swobodne poruszanie się 
osób starszych i niepełnosprawnych na wózkach inwalidzkich. Dom Pomocy Społecznej w 
Zimnowodzie, jest Domem dla osób intelektualnie niepełnosprawnych. Przemieszczanie się 
zwłaszcza starszych mieszkańców wsi w tym mieszkańców DPS-u po bardzo ruchliwej drodze 
wojewódzkiej 438 jest bardzo niebezpieczne. Zaznaczył, że przy tej drodze znajduje się kościół, 
cmentarz, sklep i szkoła, z których korzystają mieszkańcy Zimnowody, w tym mieszkańcy DPS-u.   
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Ad 10) 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Robert Marcinkowski zamknął 78 posiedzenie Za-
rządu Powiatu. 
 
 

                Starosta Gostyński 

(-) Robert Marcinkowski 

 

Członkowie Zarządu: 

1. Czesław Kołak   

2. Zenon Norman   

3. Janusz Sikora   

4. Damian Walczak 

 
Protokołowała: Joanna Bilińska 

 


